

# FRANGLAIS



The aim is to try to speak in your second language within small groups of 4 or 6 people.

Held fortnightly on a Monday at the Maison des Associations at 5.30 to 7 pm.

Each session will focus on a discussion on a previously agreed subject. There will be a chance to read aloud and understand the information in your second language.

Others around your table will help with your pronunciation and your translations.

Do not be afraid to speak, we are not at school, you are amongst friends who will try and help you with your language skills.

Each session will be led by the activity leader, but others will join as it progresses.

L'objectif est d'essayer de parler votre deuxième langue au sein de petits groupes de 4 ou 6 personnes.

Se tient un lundi sur deux à la Maison des Associations de 17h30 à 19h00.

Lors de chaque réunion, la discussion se concentrera sur un sujet préalablement choisi. Vous aurez l'occasion de lire à voix haute et de comprendre l'information dans votre seconde langue.

Les autres participants vous aideront avec votre prononciation et vos traductions.

N'ayez pas peur de parler, nous ne sommes pas à l'école, vous êtes entre amis.

Chaque session sera dirigée par le responsable de l'activité, mais d'autres y participeront au fur et à mesure du développement de l'activité.